
Referat af bestyrelsesmøde d. 21. oktober 2024 

Tilstede: Mimi, Shirley, Charlotte, Rezkar, Steen, Eva 

Ikke tilsted: Eva-Lis, Mathias 

 

1. Vi startede med information vedr. fibernet via Global Connetion. Der er flere 
muligheder. Ved 40% tilmelding til projekt i Altibox, vil beboerne få direkte faktura og 
det vil koste kr. 259 pr. måned. Ved kollektiv at alle siger ja vil det koste kr. 179,- i 36 
mdr. pris derefter ??? der vil blive fremsendt regning til administrator og det vil blive 
trukket over huslejen som nu med You See. Vi tager det som et pink på 
generalforsamlingen til April 2025 

2. Vi har ca. 100.000, - ud over budget og vi mangler stadig faktura vedr. elevator i nr. 41 
samt dørtelefon i nr. 37 så det er begrænset hvad der er at bruge. 

3. Vedr. grundejerforeningen sammenlægning og møder det er svært at overskue, det vil 
være en god ide at tage Bjarke med ind over Eva sender filer videre til Bjarke. Steen vll 
kontakte kort og matrikelstyrelsen for kort over fællesarealer. 

4.  vedr. indhentelse af malertilbud, det blev ikke aftalt hvem der gør det vi venter lidt med 
det. 

5. vi gennemgår ødelagte gulve Mimi og jeg sammen med tømrer d. 22 og 23 Okt. 
6. meget snart kontakter Mimi og Eva dem som vi ved har udfordringer med utætte døre. 
7. Vi sater på at lave en aftale med Vestegnens vinduer så der bliver udskiftet sidst i marts 

først i april 2025. 
8. Udskiftning af dørtelefoner Layborn? Er en smule håbløs at komme i kontakt med Eva 

Prøver igen. 
9. Algerens dette må vente da der er vigtigere ting at bruge penge på. 
10. der er har været noget mailkorrespondance vedr. brug af stik i kælder af 

kørestolsbruger dette var en nødsituation, da kørestol ikke kunne komme ud af bil på 
grund af manglende strøm. 

11. Vedr. henstilling af sko i opgang, rezkar vil gerne tage opgaven. 
12. Vedr. suppleanter til bestyrelsesmøder, blev det besluttet at Suppleanter ikke bliver 

inviteret med til bestyrelsesmøder fremover, da bestyrelsesmøder komer til at tage alt 
for lang tid, når vi er otte personer der skal høres. 

13. Altantjek Shirley havde undersøgt og vi kan godt vente nogle år med det. 

 

 

 


